
Zápisnica č. 6/2007 
zo zasadnutia KR STU dňa 10. septembra 2007 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Dušan Petráš, František Janíček, Ján Kalužný, Robert 

Redhammer, Maroš Finka, Oliver Moravčík, Ľudovít Molnár, Ján 
Vajda, Dušan Bakoš, Ľubomír Šooš, Alojz Kopáčik, Ľudovít Petránsky, 
Milan Žalman, Pavel Timár, Vladimír Kovár, Juraj Česelský 

 
Neprítomná:  Helena Žideková 
 
Program: 
      Kontrola plnenia úloh 
1. Zabezpečenie osláv 70. výročia založenia STU (pror. Petráš) 
2. Príprava ustanovujúceho VZ Alumni klubu STU (pror. Petráš) 
3. Analýza spotreby energií na jednotlivých objektoch STU (pror. Janíček) 
4. Energetická koncepcia STU (pror. Janíček) 
5. Organizačná smernica – Obstarávanie tovarov, služieb a stavebných prác na STU (pror. 

Janíček) 
6. Návrh MŠ SR na transformáciu MLC na výskumné centrum STU (pror. Redhammer) 
7. Vízie STU v oblasti vedy a techniky (pror. Redhammer) 
8. Informácia o podujatí EÚ „Noc výskumníka“ (pror. Redhammer) 
9. Fond rozvoja výskumu (Fond mladých, Motivačný fond a Fond prefinancovania projektov 

MVTS) (pror. Redhammer) 
10. Vzdelávací program znalostného manažmentu (v rámci národného projektu ESF 

„Excelentná univerzita“) (pror. Redhammer) 
11. Rozličné 
 
Predložené materiály: 
 
1) 70. výročie založenia STU v Bratislave (pror. Petráš) 
2) Alumni klub STU (stanovy schválené MV SR) (pror. Petráš) 
3) Analýza nákladov na energie na STU v Bratislave (pror. Janíček) 
4) Stratégia rozvoja energetického hospodárstva na STU Bratislava (pror. Janíček) 
5) Verejné obstarávanie na STU – organizačná smernica (pror. Janíček) 
6) Návrh MŠ SR na transformáciu MLC na výskumné centrum STU (pror. Redhammer) 
7) Vízie STU v oblasti vedy a techniky (pror. Redhammer) 
8) „Noc výskumníka 2007“ informácia o podujatí EÚ (pror. Redhammer) 
9) Vzdelávací program prenosu znalostí do praxe – Znalostný manažment (pror. 

Redhammer) 
10) Národný projekt „Excelentná univerzita“ (pror. Redhammer) 
11) Navrhované počty prijímaných študentov pre 1. ročník Bc. štúdia pre akad. rok 2008/2009 

(pror. Kalužný) 
12) Postupnosť krokov na zabezpečenie stavebných zámerov z dotácie (pror. Janíček) 
13) Postupnosť krokov na zabezpečenie stavebných zámerov z Európskych fondov (pror. 

Janíček) 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  1/5/2007, 2/5/2007 
 



Nesplnené úlohy: 3/5/2007 – plnenie úlohy predĺžené na mesiac október 2007 
 
 
K bodu 1 Zabezpečenie osláv 70. výročia založenia STU (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný materiál a oboznámil prítomných členov KR STU 

s podrobným rozpisom programu osláv na dni 27. a 28.9.2007, s programom 
konferencie a s rozpisom pamätných medailí na jednotlivé fakulty STU. 
Požiadal dekanov fakúlt o pridelenie 3-4 osôb, ktoré budú pomáhať pri 
organizovaní a realizácii osláv a konferencie v dňoch 27. a 28.9.2007. Jedna 
z osôb musí ovládať angličtinu, aby mohla sprevádzať zahraničných hostí. 

Rektor Báleš: Vyzval dekanov, aby rešpektovali túto požiadavku a oznámil, že dňa 
27.9.2007 a 2.11.2007 bude vyhlásené rektorské voľno. V diskusii  väčšina 
dekanov podporila udelenie rektorského voľna na obidva tieto dni. 

Dekan FIIT 
Molnár: 

Nevidí dôvod, aby na deň 27.9.2007 bolo vyhlásené rektorské voľno 
a navrhuje, aby udelenie voľna na tento deň bolo v kompetencii dekanov. 

 
Uznesenie KR STU č. 1/6/2007 
Dekani fakúlt STU dajú k dispozícii 3-4 svojich zamestnancov (jeden so znalosťou 
angličtiny) v dňoch 27. a 28.9.2007, ktorí budú pomáhať pri realizácií osláv 70. výročia 
založenia STU a konferencie. 
Z: Dekani fakúlt STU 
 
Uznesenie KR STU č. 2/6/2007 
KR STU súhlasí s udelením rektorského voľna na dni 27.9.2007 a 2.11.2007. 
 
 
K bodu 2 Príprava ustanovujúceho VZ Alumni klubu STU (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný materiál so stanovami Alumni klubu STU, ktoré sú už 

zaregistrované na MV SR a uviedol informácie o orgánoch tohto klubu 
a príprave valného zhromaždenia. 

 
Stanovisko KR STU č. 1/6/2007 
KR STU berie na vedomie informácie o založení Alumni klubu STU a jeho stanovách. 
 
 
K bodu 3 a 4 Analýza spotreby energií na jednotlivých objektoch STU  

Energetická koncepcia STU (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Predložil písomné materiály k obidvom týmto bodom rokovania, ktoré spolu 

súvisia a na návrh rektora STU boli zlúčené. Náklady na energie boli 
prepočítané na osobu aj na plochu pre každú súčasť STU osobitne a sú tam 
veľké rozdiely. Druhý materiál obsahuje návrhy opatrení na zlepšenie 
súčasného stavu. Navrhol vypracovať energetické audity, ktoré nám 
upresnia výšku potrebných investícií a stanovia postupnosť realizácie 
opatrení. 

Rektor Báleš: Uviedol ďalšie informácie hlavne ohľadom možných zdrojov financovania 
opatrení navrhovaných v energetickej koncepcii STU do budúcnosti. 

Predseda AS V rámci formulovania novej koncepcie riadenia energetického hospodárstva 
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STU Žalman: na STU je potrebné sa koncepčne zamyslieť nad perspektívou funkčného 
využitia jednotlivých objektov STU poprípade zapojiť do projektu aj 
architektov – toto nemusí byť vo všetkých prípadoch také, ako je dnes. 

Dekan MtF 
Moravčík: 

Uviedol, že by boli potrebné bližšie inštrukcie k požiadavke na upresnenie 
údajov v predloženej analýze. 

Dekan SvF 
Kopáčik: 

Navrhol pri stratégii opierať sa o energetické audity jednotlivých budov 
STU a stanoviť priority z nich vyplývajúce. 

Dekan SjF 
Šooš: 

Zaujímal sa o koncepciu vedenia STU v oblasti financií za prenájmy 
priestorov v budovách fakúlt STU. 

Pavel Timár: Zaujímal sa o stav revízií v oblasti energetických zariadení. 
 
Úloha KR STU č. 1/6/2007 
KR STU ukladá písomne sa vyjadriť k obidvom predloženým materiálom po ich detailnom 
preštudovaní. Písomné stanovisko treba doručiť prorektorovi Janíčkovi. 
Z: Dekani fakúlt STU 
T: 24. 09. 2007 
 
Úloha KR STU č. 2/6/2007 
KR STU ukladá pripraviť analýzu stavu revíznej činnosti v oblasti energetických zariadení na 
jednotlivých súčastiach STU. 
Z: Prorektor Janíček 
T: 15. 10. 2007 
 
 
K bodu 5 Organizačná smernica – Obstarávanie tovarov, služieb 

a stavebných prác na STU (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Predložil prepracovaný písomný materiál, ktorý už bol schválený vo vedení 

STU a bol daný aj na vedomie dekanom fakúlt STU. Väčšina fakúlt STU je 
za to, aby sa verejné obstarávanie robilo centrálne na rektoráte STU 

 
Stanovisko KR STU č 2/6/2007 
KR STU berie na vedomie informáciu o organizačnej smernici týkajúcej sa obstarávania 
tovarov, služieb a stavebných prác na STU. 
 
 
K bodu 6 Návrh MŠ SR na transformáciu MLC na výskumné centrum 

STU (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil na rokovanie písomný materiál o MLC, ktoré vzniklo 
deblokáciou dlhu z RF. Prebiehajú rokovania s MŠ SR o transformácii 
MLC na výskumné centrum STU. Informoval o stave majetku MLC, jeho 
umiestnení, prístrojovom vybavení, úspešnosti v projektoch a finančnom 
zabezpečení. Prioritou pre STU je získať toto centrum ako celok, zabrániť 
jeho deleniu. 

 
Stanovisko KR STU č 3/6/2007 
KR STU berie na vedomie informáciu o transformácii MLC na výskumné centrum STU. 
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K bodu 7 Vízie STU v oblasti vedy a techniky (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil na rokovanie písomný materiál obsahujúci 9 bodov, ktoré by mali 
pomôcť naplniť dlhodobý zámer rozvoja STU v oblasti vedy a výskumu ako 
aj odporúčania hodnotiteľov EUA pre STU. 

Dekan FIIT 
Molnár: 

Predloženiu takéhoto materiálu by mala predchádzať analýza doterajšieho 
stavu. 

Dekan FCHPT 
Bakoš: 

V súčasnosti vidí praktický problém, ako vytvárať fungujúce nadfakultné 
kolektívy. 

 
Uznesenie KR STU č. 3/6/2007 
KR STU súhlasí s s predloženým materiálom Vízie STU v oblasti vedy a techniky s 
pripomienkami. 
 
 
K bodu 8 Informácia o podujatí EÚ „Noc výskumníka“ 

 (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil na rokovanie KR STU písomný materiál obsahujúci informácie 
o podujatí EÚ financovanom zo 7. RP EU na výskum a vývoj. Materiál 
obsahuje aj zoznam hlavných podujatí, ktoré budú na Slovensku. Jedno 
z podujatí má názov „Noc výskumníka“. Uskutoční sa 28.9.2007. Vtedy bude 
vedecká show v Auparku Bratislava a deň otvorených dverí na univerzitách 
v Bratislave, Zvolene a Košiciach. Počas vedeckej show v Auparku budú aj 
dve prezentácie z STU. 

 
Stanovisko KR STU č 4/6/2007 
KR STU berie na vedomie informáciu o podujatí EÚ „Noc výskumníka“. 
 
Bod rokovania č. 9. bol stiahnutý z rokovania KR STU. 
 
K bodu 10 Vzdelávací program znalostného manažmentu (v rámci 

národného projektu ESF „Excelentná univerzita“)  
(pror. Redhammer) 

  
Pror. 
Redhammer: 

Prorektor Redhammer informoval o projekte, ktorého cieľom je formou 
prednášok a seminárov prispieť k rastu konkurecieschopnosti zamestnancov 
a zvýšiť celkovú kvalitu ľudských zdrojov zlepšením prepojenia vzdelávania 
a praxe. Hlavnými oblasťami vzdelávania projektu sú nové a obnoviteľné 
zdroje energie, biotechnológie a biomedicína, spoločnosť, veda a civilizačné 
výzvy. Centrálny bod na komunikáciu s UK Bratislava, ktorá projekt získala, 
bude na rektoráte STU. 

 
Stanovisko KR STU č 5/6/2007 
KR STU berie na vedomie informáciu o vzdelávacom programe znalostného manažmentu. 
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K bodu 6 Rozličné 
 
1) Rektor Báleš: 

- Upozornil na platnosť novely zákona o VŠ ako aj Zákonníka práce, z čoho vyplýva 
potreba prispôsobiť vnútorné predpisy STU týmto zmenám 

- Pripomenul, že do 20.9.2007 je potrebné v AS na fakultách schváliť a zverejniť 
podmienky pre prijímacie pohovory na Bc. štúdium 

- MŠ SR vydá vyhlášky a legislatívne materiály ohľadom zaraďovania vysokých škôl 
do 3 kategórií a informoval o kritériách pre toto zaradenie. Zaradenie sa prejaví aj pri 
delení dotácie. Na budúci rok bude zvýšený podiel vedy a výskumu pri delení dotácie 
na 30%. 

- Opýtal sa dekanov fakúlt na výšku školného, ktorú mienia vyberať od externých 
študentov. Všetci odpovedali, že to bude 0 Sk. Zákon to ukladá Zverejniť 2 mesiace 
pred ukončením prijímania prihlášok. 

 
Uznesenie KR STU č. 4/6/2007 
KR STU sa uznieslo, že v prípade ak fakulty otvoria externé štúdium, poplatok pre 
akademický rok 2008/2009 sa bude vyberať vo výške 0 Sk. 
 
2) Prorektor Finka: 

Upozornil detailnejšie na zmeny vyplývajúce z platnosti nového Zákonníka práce od 
1.9.2007 a ktoré budú implikovať zmeny vnútorných predpisov STU. Upozornil na 
nadradenosť vyšších právnych noriem v prípadoch, kedy sa vnútorné predpisy univerzity 
rozchádzajú so znením zákona do doby kedy dôjde k ich úprave. 

 
3) Prorektor Kalužný: 

- Pripomenul dekanom fakúlt STU, že do 15.10.2007 treba stanoviť aj poplatky za 
nadštandardnú dĺžku štúdia. Dekan SvF Kopáčik požiadal o zaslanie právneho 
výkladu v tomto smere. 

- Promócie PhD sa budú konať dňa 10.12.2007 o 11:00 hodine. 
- Stretnutie s riaditeľmi stredných škôl bude 3.12.2007 o 13:30 po rokovaní VR STU 
- Predložil písomný materiál obsahujúci navrhované počty prijímaných študentov pre 

1. ročník Bc. štúdia pre akad. rok 2008/2009 ako aj počty skutočne zapísaných 
študentov za uplynulé 2 roky. Ako východisko pre návrh pridelenia ubytovacích 
miest pre študentov 1. ročníka Bc. štúdia na ŠD STU v Bratislave bude slúžiť 
priemer počtu skutočne zapísaných študentov za ostatné 3 roky. 

 
Uznesenie KR STU č. 5/6/2007 
KR STU súhlasí s tým, aby počty ubytovacích miest pre študentov 1. ročníka Bc. štúdia pre 
jednotlivé fakulty boli stanovené na základe priemerného počtu skutočne zapísaných 
študentov za ostatné 3 roky.  
 
4) Prorektor Janíček: 

Predložil na rokovanie KR STU písomné informatívne materiály Postupnosť krokov na 
zabezpečenie stavebných zámerov z dotácie resp. z Európskych fondov. 

 
Stanovisko KR STU č 6/6/2007 
KR STU berie na vedomie informácie o postupnosti krokov na zabezpečenie stavebných 
zámerov financovaných z dotácie resp. z Európskych fondov. 
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5) Prorektor Redhammer: 

Informoval o najbližšom rokovaní VR STU a vyzval na dostatočnú účasť na rokovaní. 
 
6) Prorektor Petráš: 

Informácie o zahraničných stážach a pobytoch sú odovzdávané príslušným prodekanom 
na fakultách. 

 
7) Predseda UOO STU Kovár: 

Informoval o blížiacom sa hodnotení plnenia KZ v roku 2007. Doteraz zásadné 
pripomienky z fakultných organizácií nedošli. 

 
8) Dekan FEI STU Vajda: 

Informoval sa ako to bude ďalej s projektom a implementáciou SOFIE.  
Odpovedal rektor STU: implementácia bude dokončená aj na zvyšku univerzít SR. 
Požiadal MŠ SR o dodanie zmluvy ohľadom podmienok dodávky a implementácie 
SOFIE. 

 
9) Dekan SvF STU Kopáčik: 

Pri kontrole archívov na fakultách boli zistené viaceré nedostatky, ktoré už väčšinou 
odstránili. Navrhuje urobiť koncepciu ďalšej archivácie dokumentov na STU. 

 
10) Dekan FCHPT STU Bakoš: 

Poďakoval za dobrú prácu prorektorovi Finkovi v súvislosti s implementáciou AIS. 
 
11) Dekan SjF STU Šooš: 

Informoval KR STU o zmenách na SjF STU. Katedry sa transformovali do 8 ústavov a 2 
centier. Pôvodná štruktúra zaniká dňom 15.9.2007. 

 
11) Dekan MtF STU Moravčík: 

Pozval členov KR STU na Slávnostnú akadémiu, ktorá sa uskutoční dňa 11.10.2007 
o 10. hodine na MtF STU v Trnave pri príležitosti osláv 70. výročia založenia STU. 

 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, CSc. 
 
 
Zápisnicu overili: 

prof. Ing. arch. Maroš FINKA, PhD.,  prorektor STU 

 

Doc. Ing. Ľubomír Šooš, PhD.  dekan SjF STU 

 

prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc.  rektor STU 
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